
Rada starostov mesta Košice 

Zápisnica 

z 37. rokovania Rady starostov mesta Košice dňa 9.6.2009 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Rokovanie Rady starostov otvoril a viedol jej predseda p. Daniel Rusnák. 

V úvode rokovania oznámil, že je prítomných 12 starostov a ospravedlnení sú  

p. Kažimír, p. Reštei a p. Betuš. 

 

Otvorenie a schválenie programu rokovania 

 

p. Rusnák – Program, ktorý je súčasťou dnešného rokovania RS bol  

aj na rokovaní 39. MR v Košiciach a je doplnený o bod 3. úprava 

rozpočtu mesta Košice. Materiál sa netýka chodu a príjmov mestských 

častí a nekrátia sa finančné prostriedky. 

 

p. Hlinka – Doplnil do bodu Rôzne – Materiál pod názvom Revitalizácia 

detských ihrísk v Správe mestskej zelene vo vzťahu finančného krytia. 

 

p. Jenčová – doplnila do bodu Rôzne DPMK - nové linkové vedenie. 

 

p. Rusnák - Dal hlasovať o programe rokovania v súlade s pozvánkou 

a doplňujúcimi bodmi p. Hlinku a p. Jenčovej. 

 

Hlasovanie č. 1: za 12, proti -, zdržal sa -. 

 

Určil overovateľov zápisnice:  

MVDr. Anna Jenčová  

           JUDr. Jaroslav Hlinka  

 

––-     ––-     ––- 

 

1. Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ a odpredaji 

majetku mesta Košice 

 

p. Rusnák – Otvoril diskusiu k bodu, kde neboli pripomienky.  

 

––     ––     –– 
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2. Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov MZ 

 

p. Rusnák -  K bodu neboli pripomienky. Diskusiu ukončil. 

 

––    ––    –– 

 

3. Rozbor hospodárenia mesta Košice za I. štvrťrok  roku 2009 

 

p. Rusnák -  Otvoril diskusiu. K bodu neboli pripomienky. 

 

 

4. Rozpočet mesta Košice na rok 2009 – návrh na 3. úpravu rozpočtu 

 

p. Rusnák – Informoval o materiáli, ktorého sa netýka úprava v podielových 

daniach a účelových prostriedkoch. Úprava vo výraznej miere bola  

pri finančných prostriedkoch na školské zariadenia a presun finančných 

prostriedkov sa týkal mestskej časti Košice - Krásna ohľadom účelu 

plnenia. 

 

p. Jenčová – Oznámila Rade starostov, že napriek  kríze nie sú peniaze  

na základné fungovanie, ani na revitalizáciu ihrísk ani na Mestskú políciu, 

ktorá nemôže fungovať. Napriek tomu je tu veľkorysosť  

na dotáciách. Podá informáciu aj na Mestskom zastupiteľstve v Košiciach 

a za návrh rozpočtu mesta Košice na rok 2009 na Rade starostov nebude 

hlasovať.  

 

p. Mutafov –  Zvukový záznam je prerušený. 

 

 

p. Hlinka – Našou povinnosťou nie je niečo suplovať, to čo niekto robí podľa 

Štatútu mesta Košice a  týka sa to aj zmluvných vzťahoch. Aktivity 

starostov MĆ v Košiciach sú jednorazové v rámci verejno-prospešných 

aktivít rozpočtu.  

Podstata riadenia a správy v majetku mesta Košice v oblasti zelených 

plôch je pomýlená a nesprávna. Je neudržateľná v súčasnosti, pretože je 

stále menší objem finančných zdrojov.  

Oznámil, že pri prejednávaní úpravy rozpočtu a výsledkoch hospodárenia 

mestských organizácií mesta Košice by bolo dobré, keby na Rade 

starostov bol zúčastnený niekto z magistrátu, kde sa to vysvetlí.  

 

p. Rusnák – Vysvetlil problematiku dotácií na financovanie športových 

podujatí, ktoré slúžia na amatérsky šport pre detí a mládež. 
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p. Kupec – Pýtal sa na postup žiadostí na dotácie až po schválenie na mestské 

zastupiteľstvo v Košiciach. 

 

p. Mutafov- Vysvetlil postup a výšku financií, ktoré sa týkajú dotácií. Návrh 

žiadosti na dotácie sa odovzdáva p. Šulekovi z oddelenia školstva MMK 

a ďalej komisia o tom rozhodne. 

 

p. Rusnák – Ukončil diskusiu a dal hlasovať. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Rozpočet mesta Košice 

na rok 2009 – návrh na 3. úpravu rozpočtu a odporúča ho mestskému 

zastupiteľstvu prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 2: za 11, proti -, zdržal sa 1. 

 

––    ––    –– 

 

5. Hospodárenie OS s účasťou mesta za rok 2008 – informácia 

 

p. Rusnák -  Otvoril diskusiu, nakoľko neboli žiadne pripomienky k materiálu, 

diskusiu uzavrel. 

––    ––    –– 

 

6. Príprava projektu „Posilnenie uvedomenosti o spoločných historických 

a kultúrnych tradíciách Abova“ v rámci Programu cezhraničnej 

spolupráce Maďarská republika Slovenská republika 2007 – 2013 

 

p. Rusnák – Pripomienky žiadne neboli, ukončil diskusiu. 

 

p. Mutafov – Mesto Košice nemá jednu publikáciu o dejinách, kultúre a rozvoji 

mesta Košice, ktorá by reprezentovala mesto Košice. Oznámil, že 

o probléme vystúpi na mestskom zastupiteľstve v Košiciach. 

 

p. Rusnák – pripomenul, že p. prof. Halaga napísal monografiu o histórii Košíc, 

ktorá nie je od počiatku histórie, ale  skoro kompletne spracovaná. 

Uzavrel diskusiu. 

 

7. Vyhodnotenie zimnej údržby v sezóne 2008/2009 

 

p. Rusnák – Otvoril diskusiu. 
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p. Andrejčák – MČ Košice – Dargovských hrdinov je kopcovité sídlisko, ktoré 

má problém so zimnou údržbou a to so zberom posypového materiálu 

a čistením chodníkov a hlavne ciest pri obytných blokoch. Kosit, ktorý je 

oprávnený vykonávať aj zber posypového materiálu to neurobil, vyčistila 

to MČ Košice – Dargovských hrdinov. Ulice Trieda gen. L. Slobodu, 

Maršala Koneva sú čisté, ale zvyšné cesty nie,  preto sa to s aktivačnými 

pracovníkmi pozametalo. Niektoré kôpky posypového materiálu sú tam 

stále. Dotazoval sa aj u pána Filipka, povereného poslanca MZ a záverom 

vyslovil nespokojnosť so zberom posypového materiálu. 

 

p. Puzderová – Pýtala sa, že pri vyhodnotení zimnej údržby v sezóne 2008 – 

2009 v meste Košice existujú len veľké mestské časti, malé mestské časti 

v meste Košice neexistujú a nerobia zimnú údržbu? 

 

p. Rusnák – Konštatoval, že správa o vyhodnotení zimnej údržby za minulý rok 

nie je kompletná a neobsahuje celé územie mesta Košice. Oznámil, že 

neobsahuje všetky výkony, ktoré boli realizované v rámci zimnej údržby 

počas zimy 2008 - 2009. Ukončil diskusiu a dal hlasovať. 

Rada starostov mesta Košice vyjadruje nespokojnosť so zberom 

posypového materiálu, ktorý bol použitý v zime 2008 - 2009 na území 

mesta Košice v takzvaných veľkých mestských častiach. 

 

Hlasovanie č. 3: za 12, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

8. Rokovací poriadok MZ  

 

p. Rusnák – Oznámil, že na MR v Košiciach k materiálu Rokovací poriadok 

MZ boli pripomienky, kde konkrétne vystúpil aj on. Materiál má byť 

prepracovaný. Ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Rada starostov mesta Košice odporúča návrh na úpravu Rokovacieho 

poriadku MZ upraviť o pripomienky vznesené na rokovaní MR, zosúladiť 

s platnou legislatívou a po úpravách predložiť na rokovanie MZ. 

 

Hlasovanie č. 4: za 11, proti -, zdržal sa 1. 

 

––    ––    –– 
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9. Rokovania MZ a ich Rámcová obsahová náplň na II. polrok r. 2009 

 

p. Rusnák – Pripomienky neboli, diskusiu uzavrel. 

 

––-    ––    –– 

 

10. Areál TU Košice na Jedlíkovej ulici 

 

p. Rusnák – Otvoril diskusiu, pripomienky k materiálu neboli. 

 

––    ––    –– 

 

11. Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice Lokalita: Za Baránkom 

 

p. Rusnák – Uviedol bod a vysvetlil, že je to momentálne čiastočne 

záhradkárska oblasť. Uzavrel diskusiu, kde neboli pripomienky. 

––    ––    –– 

 

12. Zverenie majetku mesta do správy Správe mestskej zelene v Košiciach 

 

p. Rusnák – Materiál bol bez pripomienok. 

 

––    ––    –– 

 

13. Zámena pozemkov v k. ú. Letná vo vlastníctve firmy ROKOKO  

PENZIÓN, s.r.o. za pozemky v k. ú. Letná vo vlastníctve mesta Košice 

s finančným vyrovnaním v prospech mesta Košice 

 

p. Rusnák –  Informoval stručne o materiáli, neboli k nemu pripomienky. 

 

––    ––    –– 

14. Zámena pozemkov v k. ú. Severné mesto medzi mestom Košice a firmou 

VIRTUS a.s. 

p. Rusnák – Informoval stručne o materiáli, ktorý bol prerokovaný  

bez pripomienok. 

15. Zámena pozemkov v k. ú. Grunt vo vlastníctve mesta Košice a manželov 

Ing. P.Č. a J.Č. bez finančného vyrovnania 

 

p. Rusnák – Otvoril rozpravu, k materiálu neboli pripomienky. 
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––    ––    –– 

 

16. Odpredaj nehnuteľností - pozemkov v majetku mesta Košice 

 

p. Rusnák – Materiál na Mestskej rade a Rade starostov  bol bez pripomienok. 

 

––    ––    –– 

 

17. Odpredaj pozemkov pod garážami v užívaní fyzických osôb 

 

p. Rusnák – K materiálu Rada starostov nemá pripomienky. 

––    ––    –– 

 

18. Odpredaj voľného bytu na ul. Jesenná 22 formou verejnej dražby 

 

p. Rusnák – Rada starostov k materiálu nemá pripomienky. 

 

––    ––    –– 

 

19. Odpredaj nehnuteľností - nebytových priestorov v majetku mesta 

Košice  

 

p. Rusnák – Rada starostov k materiálu nemá pripomienky. 

 

––    ––    –– 

 

20. Zmena uznesenia č. 604 z 11.9.2008 

 

p. Rusnák –  Neboli pripomienky, uzavrel diskusiu. 

 

––    ––    –– 

 

21. Zmena uznesenia č. 540 z 26. – 27.6.2008 

 

p. Rusnák –  Otvoril diskusiu,  k materiálu neboli pripomienky. 

 

22. Právo spätnej kúpy pozemku v k. ú. Grunt 

 

p. Rusnák – Informoval, že mesto predalo pozemok za účelom určitej investície 

a uplatňuje si právo spätnej kúpy. Diskusia bola bez pripomienok. 

 

––    ––    –– 
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23. Kúpa pozemku v k. ú. Severné mesto  

 

p. Rusnák – Otvoril diskusiu,  k materiálu neboli pripomienky. 

 

––    ––    –– 

 

24. Kúpa stavieb a pozemkov v areáli bývalých kasární kpt. Jaroša 

 

p. Rusnák –  Otvoril diskusiu. 

 

p. Hlinka – Finančné prostriedky nie sú zatiaľ v rozpočte mesta Košice 

zabezpečené a je to suma nie malá 60 mil. Sk.  Nie je to krok, ktorý je 

nevyhnutný vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Košice. V rámci areálu sa 

má vybudovať umelecké mestečko v spolupráci s Technickou univerzitou 

- fakultou umení, čo je dobré, ale  finančný náklad je potrebné z niečoho 

zobrať. Pýtam sa, na úkor čoho sa zoberú finančné náklady? Majetková 

komisia MZ to odporučila, ale financie sa odkiaľ zoberú? Nesúhlasí 

s podporou tejto kúpy. 

 

p. Rusnák – Dal hlasovať. 

 

Rada starostov mesta Košice neodporúča materiál schváliť na rokovanie MZ. 

 

Hlasovanie č. 5: za 8, proti -, zdržal sa 4. 

 

 

p. Hlinka – Vysvetlil dôvodovú správu v areáli bývalých kasární kpt. Jaroša 

a doplnil uznesenie. 

 

p. Rusnák – Dal hlasovať o doplnení uznesenia. 

 

Rada starostov mesta Košice nesúhlasí s predloženým materiálom, odporúča 

rokovať s vlastníkom o zabezpečení kúpy v budúcnosti relevantnou právnou 

formou. 

 

Hlasovanie č. 6: za 12, proti -, zdržal sa - . 

 

––    ––    –– 

 

25. Rôzne - Revitalizácia detských ihrísk v správe Mestskej zelene 

 

p. Rusnák – Otvoril diskusiu. 
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p. Hlinka – Pripomenul, že chceme byť hlavným mestom kultúry a preto treba 

investovať do detských ihrísk, ktoré sú v správe Mestskej zelene. Rada 

starostov mala by prijať záver vo forme uznesenia, kde by sa požiadal 

primátor mesta Košice o riešenie rozpočtu mesta Košice na rok 2009. 

Je potrebné vyčleniť finančné prostriedky pre Správu mestskej zelene, 

ktoré sú určené na revitalizáciu značne schátralých detských ihrísk 

v meste Košice.  

 

p. Rusnák – Dal hlasovať. 

 

Rada starostov mesta Košice žiada primátora mesta Košice v rozpočte mesta 

Košice na rok 2009 vyčleniť finančné  prostriedky pre Správu mestskej zelene, 

ktoré sú účelovo určené na revitalizáciu a rekonštrukciu značne schátralých 

detských ihrísk v meste Košice. 

 

Hlasovanie č. 7: za 12, proti -, zdržal sa - . 

 

––    ––    –– 

 

Rôzne - DPMK - linkové vedenie  

 

Rusnák – Otvoril diskusiu. 

 

p. Jenčová – Dostala informáciu, že električkové spojenie je ekonomicky menej 

výhodné ako autobusy. V MČ Košice – Nad Jazerom električky majú byť 

obmedzené a nahradené autobusmi. Všade sa preferuje električka, ktorá je 

ekologicky výhodná a trate sú vybudované. K novému linkovému vedeniu 

MHD má výhrady, kde sa  prichádza o spoje MHD, s čím nesúhlasí. 

 

p. Rusnák – Informoval, že pán  riaditeľ DPMK v MČ Košice – Ťahanovce bol 

aj na rokovaní miestneho zastupiteľstva. 

 

p. Andrejčák – Na MČ Košice – Dargovských hrdinov bol zúčastnený 

generálny riaditeľ DPMK, kde predstavil celý výskum v rámci úpravy 

linkového vedenia MHD, ktorý má fungovať od 1.7.2009. Pripomienky, 

ktoré sa podali z MČ Košice – Dargovských hrdinov boli splnené. 

Momentálne  je to predložené na Magistráte mesta Košice. 

 

p. Kupec – O novom linkovom vedení MHD treba konzultovať s mestom 

Košice a prejedať na Rade starostov. Uzavrel, že spoločný návrh treba 

odporučiť alebo neodporučiť primátorovi mesta Košice. 
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p. Rusnák – Oznámil, že na budúci týždeň sa zvolá rokovanie Rady starostov  

MZ k bodu  úpravy DPMK – nové linkové vedenie. Dal hlasovať za návrh 

uznesenia p. Kupca, starostu MČ Košice – Kavečany. 

 

Rada starostov mesta Košice žiada primátora mesta ako zástupcu 

akcionára za valné zhromaždenie nové linkové vedenie podpísať až  

po prerokovaní v Rade starostov mesta Košice. 

 

Hlasovanie č. 8: za 12, proti -, zdržal sa - . 

––    ––    –– 

p. Andrejčák – Oznámil nespokojnosť s postojom vedenia mesta Košice a 

s Magistrátom mesta Košice. Na MČ Košice – Dargovských hrdinov treba 

riešiť veci, ktoré sú a to prístrešky MHD, ktoré  patria do kompetencií 

podľa VZN mestu Košice. Dňa 30.4.2009 vypršala firme zmluva aj 

správcovstvo. Je to firma, ktorá vybudovala  a spravovala zastávky. 

Požiadali sme mesto Košice, či pristúpi k vybudovaniu nových 

prístreškov alebo deleguje právomoc Mestskej časti Košice - 

Dargovských hrdinov. Začiatkom marca tohto roku sa zaslal list na mesto 

Košice, ktoré oznámilo, že sa bude rokovať s výhradným dodávateľom 

zastávok pre mesto. Firma sa vyjadrila už predtým, že nechcú budovať na 

sídliskách tieto zastávky, pretože sú rôzne problémy. Mesto Košice sa 

koncom mája vyjadrilo, že bude rokovať s touto firmou. Má pocit, že je to 

zbytočné naťahovanie a nie korektné jednanie.  

Ďalším problémom je, že tri mesiace sa čaká na zverenie časti parciel  

do nájmu na vybudovanie parkovacích miest - tvárnic, na ktoré sa ešte, 

tak-tak naškrabú financie. Záverom vyjadril nespokojnosť. Prosil 

o zakomponovanie v zápise Rady starostov.  

 

p. Jenčová – Do bodu rôzne mala dve pripomienky.  

Na mimoriadne  MZ v Košiciach sa neoznámilo včas, že je rokovanie. 

Žiada, aby to bolo zapísané v zápise Rady starostov a navrhla uznesenie. 

Rada starostov žiada oznámiť to tak, aby sa to včas dozvedeli, či 

starostovia alebo poslanci MZ. 

Druhá pripomienka je pri sťahovaní materiálov do počítača z rokovania 

MR v Košiciach, kde sa materiál  nedal otvoriť, pretože  prv to treba 

uložiť. Pripomenula, že informatik na MMK má to dávať vo formáte 

bežného užívateľa a nie ináč, lebo sú s tým problémy. Pri materiáloch   

na MZ v Košiciach nebol problém. 

 

p. Rusnák – Odpovedal na prvý problém p. Jenčovej, starostky MČ Košice – 

Nad Jazerom  ohľadom oznámenia rokovania na MZ, že je to vec 

interpelácií, ktoré treba dať ako poslanec MZ. 
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26. Záver 

 

p. Rusnák – Poďakoval prítomným za účasť na 37. rokovaní Rady starostov 

v Košiciach a pripomenul, že na budúci týždeň bude RS rokovať 

k novému linkovému vedeniu DPMK. 
 

 

 

 

 

        Daniel Rusnák 

           predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená 24.6.2009 

Zapisovateľka: Danica Belasová 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

MVDr. Anna Jenčová ............................................   Podpísala dňa: .................... 

 

JUDr. Jaroslav Hlinka ...........................................   Podpísal dňa: ....................... 

 

 

 

 

 

 

 

 



 11 

Obsah  

 

1 Otvorenie a schválenie programu rokovania 

1 Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ a odpredaji 

majetku mesta Košice 

2 Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov MZ 

2 Rozbor hospodárenia mesta Košice za I. štvrťrok  roku 2009 

2 Rozpočet mesta Košice na rok 2009 – návrh na 3. úpravu rozpočtu 

3 Hospodárenie OS s účasťou mesta za rok 2008 – informácia 

3 Príprava projektu „Posilnenie uvedomenosti o spoločných historických 

a kultúrnych tradíciách Abova“ v rámci Programu cezhraničnej 

spolupráce Maďarská republika Slovenská republika 2007 – 2013 

3 Vyhodnotenie zimnej údržby v sezóne 2008/2009 

4 Rokovací poriadok MZ  

5 Rokovania MZ a ich Rámcová obsahová náplň na II. polrok r. 2009 

5 Areál TU Košice na Jedlíkovej ulici 

5 Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice Lokalita: Za Baránkom 

5 Zverenie majetku mesta do správy Správe mestskej zelene v Košiciach 

5 Zámena pozemkov v k. ú. Letná vo vlastníctve firmy ROKOKO  

PENZIÓN, s.r.o. za pozemky v k. ú. Letná vo vlastníctve mesta Košice 

s finančným vyrovnaním v prospech mesta Košice 

5 Zámena pozemkov v k. ú. Severné mesto medzi mestom Košice a firmou 

VIRTUS a.s. 

5 Zámena pozemkov v k. ú. Grunt vo vlastníctve mesta Košice a manželov 

Ing. P.Č. a J.Č. bez finančného vyrovnania 

6 Odpredaj nehnuteľností - pozemkov v majetku mesta Košice 

6 Odpredaj pozemkov pod garážami v užívaní fyzických osôb 

6 Odpredaj voľného bytu na ul. Jesenná 22 formou verejnej dražby 

6 Odpredaj nehnuteľností - nebytových priestorov v majetku mesta Košice  

6 Zmena uznesenia č. 604 z 11.9.2008 

6 Zmena uznesenia č. 540 z 26. – 27.6.2008 

6 Právo spätnej kúpy pozemku v k. ú. Grunt 

7 Kúpa pozemku v k. ú. Severné mesto  

7 Kúpa stavieb a pozemkov v areáli bývalých kasární kpt. Jaroša 

7 Rôzne - Revitalizácia detských ihrísk v správe Mestskej zelene 

8 Rôzne - DPMK - linkové vedenie  

10 Záver 

 


